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Vragen overkapping Romeins schip 
 
De Stichting Romeins Schip Woerden heeft zich tot onze fractie gewend met een verzoek om hulp 

bij het gerealiseerd krijgen van een overkapping ten behoeve van het schip in de Woerdense 

haven. Dit is aanleiding voor het CDA hier in de gemeenteraadsvergadering van 22 september 2011 

vragen over te stellen. 

 

Voornoemde stichting beheert het Romeinse schip, verzorgt rondvaarten en onderhoudt het met 35 

vrijwilligers. Om dit goed te kunnen doen is het nodig dat het schip onder een overkapping komt te 

liggen, zodat het (houten) schip beschermd wordt tegen weersinvloeden. De stichting heeft een plan 

ingediend bij de gemeente voor een overkapping in de haven. Volgens zeggen van de stichting heeft 

het college aangegeven de bouw van de overkapping te zullen blokkeren. De stichting is verwezen 

naar andere locaties, die volgens hen niet functioneel zijn voor het gebruik van het Romeinse schip. 

 

Het CDA vindt het Romeinse schip een waardevolle toevoeging aan de belevingswaarde van de 

haven. Wij hechten veel belang aan de toeristische voorziening die dit schip voor Woerden vormt en 

aan de inzet van de vele vrijwilligers. Derhalve vinden we dat de gemeente alle medewerking zou 

moeten verlenen aan de activiteiten van de stichting die bijdragen aan behoud van deze 

cultuurhistorische en toeristische voorziening. 
 
Vragen: 

 
1. Is het college met ons van mening dat het Romeinse Schip en de inzet van de vrijwilligers van groot 

belang zijn voor Woerden en dat de aanwezigheid van het schip in de haven meerwaarde aan de 

belevingswaarde van de haven biedt? 

 

2. Is het juist dat het college de bouw van een overkapping in de haven wil blokkeren? 

 

3. Zo ja wat zijn de argumenten om de uitvoering van deze plannen te blokkeren? 
 
4. De stichting heeft onze fractie aannemelijk gemaakt dat andere locaties het beheer en de 

exploitatie van het Romeinse schip bemoeilijken. Deelt het college deze mening? 

 

5. Is het college bereid om met de Stichting Romeins Schip Woerden opnieuw de mogelijkheden te 

onderzoeken om een overkapping in te passen in de plannen voor een nieuwe inrichting van de 

haven? 
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